



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 529

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1966

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 529

1965

I. Nos. 7650-7667

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 25 March 1965 to 6 April 1965*

	<i>Page</i>
No. 7650. Canada and San Marino:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning visa requirements for non-immigrant travellers of the two countries. San Marino, 1 September 1962, and Ottawa, 16 October 1962	3
No. 7651. Canada and Sweden:	
Agreement for co-operation in the peaceful uses of atomic energy. Signed at Stockholm, on 11 September 1962	9
No. 7652. Canada and El Salvador:	
Exchange of notes constituting an agreement permitting amateur radio stations of Canada and El Salvador to exchange messages or other communications from or to third parties. San José, 20 February 1963, and San Salvador, 11 March 1963	25
No. 7653. Canada and India:	
Financial Agreement. Signed at Ottawa, on 14 May 1963	31
No. 7654. Canada and Bolivia:	
Exchange of notes constituting an agreement permitting amateur radio stations of Canada and Bolivia to exchange messages or other communications from or to third parties. La Paz, 31 May 1963	37
No. 7655. Canada and India:	
Agreement relating to the Rajasthan Atomic Power Station and the Douglas Point Nuclear Generating Station. Signed at New Delhi, on 16 December 1963	45

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 529

1965

I. Nos 7650-7667

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 25 mars 1965 au 6 avril 1965*

	<i>Pages</i>
N° 7650. Canada et Saint-Marin:	
Échange de notes constituant un accord relatif aux conditions d'octroi des visas pour voyageurs non immigrants des deux pays. Saint-Marin, 1 ^{er} septembre 1962, et Ottawa, 16 octobre 1962	3
N° 7651. Canada et Suède:	
Accord de coopération concernant l'utilisation pacifique de l'énergie atomique. Signé à Stockholm, le 11 septembre 1962	9
N° 7652. Canada et El Salvador:	
Échange de notes constituant un accord permettant aux stations radio d'amateurs des deux pays d'échanger des messages et autres communications avec des tiers. San José, 20 février 1963, et San Salvador, 11 mars 1963	25
N° 7653. Canada et Inde:	
Accord financier. Signé à Ottawa, le 14 mai 1963	31
N° 7654. Canada et Bolivie:	
Échange de notes constituant un accord permettant aux stations radio d'amateurs des deux pays, d'échanger des messages et autres communications avec des tiers. La Paz, 31 mai 1963	37
N° 7655. Canada et Inde:	
Accord visant la station d'énergie atomique du Rajasthan et la station d'énergie nucléaire de Douglas Point. Signé à New Delhi, le 16 décembre 1963	45

	<i>Page</i>
No. 7656. Canada and Nigeria:	
Agreement for the training in Canada of personnel of the armed forces of Nigeria. Signed at Lagos, on 3 July 1963	
Protocol of Amendment to the above-mentioned Agreement. Signed at Lagos, on 2 September 1963	57
No. 7657. Canada and France:	
Agreement concerning films and film production (with annex). Signed at Montreal, on 11 October 1963	71
No. 7658. Canada and Poland:	
Long Term Wheat Agreement. Signed at Ottawa, on 5 November 1963 . .	81
No. 7659. Austria, Belgium, Denmark, Federal Republic of Germany, France, etc.:	
European Social Charter (with appendix). Signed at Turin, on 18 October 1961	89
No. 7660. Austria, Belgium, Denmark, Federal Republic of Germany, France, etc.:	
European Convention on Establishment (with Protocol). Signed at Paris, on 13 December 1955	141
No. 7661. United States of America and Spain:	
Exchange of notes (with annex) constituting an agreement relating to the use of Spanish ports and territorial waters by the N.S. <i>Savannah</i> . Madrid, 16 July 1964	187
No. 7662. United States of America and Italy:	
Exchange of notes (with annex) constituting an agreement relating to the safeguarding of classified information. Washington, 4 August 1964	205
No. 7663. Food and Agriculture Organization of the United Nations:	
Agreement for the establishment of a commission for controlling the desert locust in the eastern region of its distribution area in South-West Asia. Approved on 3 December 1963 by the Conference of the Food and Agriculture Organization of the United Nations at its twelfth session (Rome, 16 November-3 December 1963)	217
No. 7664. Denmark and Cyprus:	
Agreement on commercial scheduled air transport (with annex and exchange of notes). Signed at Nicosia, on 27 April 1963	255
No. 7665. United States of America and Denmark:	
Agreement concerning visits of the N.S. <i>Savannah</i> . Signed at Copenhagen, on 2 July 1964	277

	<i>Pages</i>
N° 7656. Canada et Nigéria:	
Accord pour la formation au Canada de militaires de la Nigéria. Signé à Lagos, le 3 juillet 1963	
Protocole de modification de l'Accord susmentionné. Signé à Lagos, le 2 septembre 1963	57
N° 7657. Canada et France:	
Accord sur les relations cinématographiques franco-canadiennes (avec annexe). Signé à Montréal, le 11 octobre 1963	71
N° 7658. Canada et Pologne:	
Accord à long terme sur le blé. Signé à Ottawa, le 5 novembre 1963	81
N° 7659. Autriche, Belgique, Danemark, République fédérale d'Allemagne, France, etc.:	
Charte sociale européenne (avec annexe). Signée à Turin, le 18 octobre 1961	89
N° 7660. Autriche, Belgique, Danemark, République fédérale d'Allemagne, France, etc.:	
Convention européenne d'établissement (avec Protocole). Signée à Paris, le 13 décembre 1955	141
N° 7661. États-Unis d'Amérique et Espagne:	
Échange de notes (avec annexe) constituant un accord relatif à l'utilisation des eaux territoriales et des ports espagnols par le N.S. <i>Savannah</i> . Madrid, 16 juillet 1964	187
N° 7662. États-Unis d'Amérique et Italie:	
Échange de notes (avec annexe) constituant un accord relatif à la protection des renseignements classifiés. Washington, 4 août 1964	205
N° 7663. Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture:	
Accord portant création d'une commission de lutte contre le criquet pèlerin dans la partie orientale de l'aire de répartition de cet acridien en Asie du Sud-Ouest. Approuvé le 3 décembre 1963 par la Conférence de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture à sa douzième session (Rome, 16 novembre-3 décembre 1963)	217
N° 7664. Danemark et Chypre:	
Accord relatif aux transports aériens commerciaux réguliers (avec annexe et échange de notes). Signé à Nicosie, le 27 avril 1963	255
N° 7665. États-Unis d'Amérique et Danemark:	
Accord concernant les visites du N.S. <i>Savannah</i> . Signé à Copenhague, le 2 juillet 1964	277